
Nävestakyrkan, Styrelsemöte 2025-04-23  

 
Närvarande: Roland Davidsson (RO), Stig Olsson (SO), Göran Tärnqvist (GT), Rodney Dahlberg 
(RDA), Anita Dahlberg (AD), Lovisa Ellehammer (LE), Elin Tärnqvist (ET), Jonas Bertilsson (JB), Erik 
Neander (EN), John Henriksson (JH) 
 
1. Inledning 
Roland inledde med att be för mötet.  
 
Ordförande Roland Davidsson 
Till sekreterare valdes Jonas Bertilsson 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 
 
3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna 
 
4. Personal Lovisa 

Lovisa säger sin tjänst till den sista juni.  
Det går bra med uppdelning av arbetsuppgifter under Lovisas sjukskrivning.  
 
5. Diakoni 
Avstämning Tacokväll - det behövde kompletteras med mer mat under kvällen.   
Positiv stämning. Bra resultat av insamlingen.  

Programgruppen 
Kalendarium för programgruppen finns sammanställt för hösten 2025.  
Fråga från programgruppen om vi ska se över en inbjudan till bygden som t e x till en föreläsning. 
Förslag på att b la JL kan berätta om sitt arbete. Förslag också på en gästpredikant, t e x Josefin 
Arenius eller Hanna Möller. Styrelsen ser över programmet och ev. flyttar om schemat för att det 
inte ska bli gudstjänster för sällan. Roland skriver in i schemat vilka justeringar som kan göras 
redan nu. Julkonsert med Sv. Kyrkan i december.  

Lyssnarna 
Mycket samtal om bön. Inte stressa fram någonting gällande ny pastor. Mer fokus på barn 
framöver, behöver få sin plats i form av samlingar. Fokus på gemenskap i församlingen.  
 
Styrelsedag 
Planeras in till hösten 25. 
 
Valborgstal 
Lovisa håller valborgstalet 
 
Församlingshelg i Kåfalla 20-21 september 
Avvaktar med agenda till efter sommaren då ev. ny pastor kan finnas på plats.  
 
Anställnings pastor – sökprocessen 



Annons på Hemsida & Equemeniakyrkan och IFK:s hemsida (ALT – pastorsutbildningen).    
Profil – vad söker vi? Tidigare ansökan ses igenom. Möjlighet att erbjuda tjänstebostad på vån. 2 i 
Pastorsbostaden finns, vi hyr inte ut den våningen ännu.  Annonsen läggs ut snarast.  
 
7. Administration och Fastighet 
Kassan:  
Intäkter 170 351: - 
Utgifter 157 421: - 
Resultat: + 2000: -  
Beroende pastorstjänst till hösten så får vi se om vi kan behålla 50 000 av de 100 000 utlovade 
bidraget från Equemenia. Insamlingskassan är förändrats pga. att flera medlemmar har lämnat.  
Kanske budgeten inte håller för 2025. 

Bidrag för social utsatta är beviljat från Equmeniakyrkan med 15 000 kr som skall användas 
under 2025.  
Elkostnaden kommer att väsentligt ändras i år pga. nytt avtal.  

Högtalare i kyrkan 
Samuel Olofsson föreslår byte av högtalare i kyrksalen. Ca 10 000: - per högtalare. Bytet bör 
genomföras innan höstterminen. Styrelsen beslutar att genomföra bytet av högtalare samt inköp 
av ny trådlös mikrofon till cafédelen.  
 
Hyresgästerna på Vån. 2 
Flyttar till den sista juni. Ev. att bostaden kan hyras ut till en ny pastor.  
 
Städdagar 
17 maj & 16 augusti 
 
8. Arbetsmiljö 
Inget att tillägga 
 
9. Information 
Utflytten från vån. 2 kan nämnas i veckobrevet.   
Valborgsfirandet.  
 
10. Övrigt 
Nävestakyrkan åker på scoutläger.  
RDA planerar skidresa med ungdomarna i NävestaHäng till Romme.  
 
11. Nästa styrelsemöte 
Torsdag den 15 maj klockan 19.00 

 

Vid protokollet Nävesta dag som ovan:  Justeras: 

 

________________________________                                          __________________________________ 

Jonas Bertilsson   Roland Davidsson 


